
Protokół Nr XXVIII/09 
z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej dnia 29 maja 2009 r.  w sali narad Urzędu Gminy Centrum 
Spotkań Polsko-Niemieckich 

 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Maria Syktus o godzinie 1300 otworzyła 
sesję i po powitaniu radnych oświadczyła, że zgodnie z listą obecności na sesji 
obecnych jest 11 radnych  (nieobecni radni: Krzysztof Bańka, Łukasz 
Bastkowski, Małgorzata Mazur i Maria Pakos), co stanowi quorum i pozwala na  
podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni wnoszą  propozycje do porządku 
obrad sesji.  
 
Z uwagi na brak propozycji Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek 
obrad sesji, który przedstawia się następująco: 

 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy 

Górzyca na 2009 r. 
5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2008 rok w 

tym Kompleksu Sportowo-Rehabilitacyjnego. 
6. Przyjęcie protokołu XXVII sesji Rady Gminy Górzyca. 
7. Interpelacje radnych Rady Gminy. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad XXVIII sesji Rady Gminy.  

 
Realizacja porządku: 
 
Ad. 1 i 2 
Zrealizowano na wstępie. 

 
Ad. 3 
Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Informacje przedstawił i omówił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski 
/informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 



Ad. 4 
Projekt  uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Górzyca na 
2009 rok. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Górzyca Beata 
Gołębiowska. W uzasadnieniu poinformowała radnych, że zwiększa się 
dochody i wydatki budżetu Gminy na rok 2009 o kwotę 271.191 zł , ponadto 
projekt uchwały zmienia plan dochodów i wydatków związanych z realizacją 
zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych gminom na 
2009 r. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 26 maja 2009 r. i został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 
XXVIII/175/09 w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Górzyca na 2009 
rok  /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Godz. 1405- Na obrady sesji spóźniona dotarła radna Maria Pakos. Obecnych 
jest 12 radnych. 
 
Ad. 5 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2008 rok w tym 
Kompleksu Sportowo-Rehabilitacyjnego. 
 
Sprawozdanie zostało przedstawione przez Dyrektora Gminnego Ośrodka 
Kultury Małgorzatę Gniewczyńska w formie prezentacji multimedialnej.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Dębiński poinformował, że 
komisja rewizyjna: w składzie przewodniczący Ryszard Dębiński i członek 
Wiesława Drahynicz, zgodnie z planem pracy komisji w dniu 27 maja 2009 r. 
przeprowadziła kontrolę funkcjonowania GOK w Górzycy w tym Kompleksu 
Sportowo-Rehabilitacyjnego w roku 2008 / protokół z przeprowadzonej kontroli 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sprawozdanie omawiane było na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 23 lutego 2009 r. i zostało 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Brak dyskusji. 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami 
„za”.  
 
Ad. 6 
Przyjęcie protokołu XXVII sesji Rady Gminy Górzyca. 
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem czy radni zgłaszają uwagi do 
protokołu z obrad XXVII sesji Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołów i w wyniku głosowania jawnego 
protokół został przyjęty jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 
Ad. 7 
Interpelacje radnych Rady Gminy. 
 
Radna Maria Pakos poinformowała, że w dalszym ciągu brak jest oświetlenia 
przy ul. Cmentarnej w Czarnowie.  
Pracownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Zdzisław Walczyński 
odpowiedział, że przyjął ten wniosek. 

 
Ad. 8 
Wolne wnioski i informacje. 
 

1) Sołtys sołectwa Pamięcin Krzysztof Urbański zgłosił następujące 
wnioski: 

- spowodowanie, aby sołtysi mogli prowadzić rozmowy bezpośrednio ze 
schroniskiem dla bezdomnych zwierząt w Górzycy w sprawie dostarczenia lub 
wyłapywania bezdomnych zwierząt; 
- odrestaurowanie zaniedbanego i opuszczonego przez rodzinę grobu pana Jana 
Sulimana poch. z Kresów; 
- wykonanie podjazdu dla niepełnosprawnego ucznia Szkoły Podstawowej w 
Pamięcinie lub wykonanie wiaty na wózek inwalidzki przy szkole. 
 

2) Radna Maria Pakos poinformowała, że niedawno modernizowana droga  

 



relacji Czarnów-Słońsk na odcinku do skrzyżowania posiada już dziury, które 
powiększają z każdym dniem. Stwierdziła, że należy zrobić z tym porządek. 
 

3) Radny Ryszard Dębiński zgłosił konieczność przycięcia drzew                 
i krzewów w okolicy przystanku PKS w Górzycy. 
 

4) Prezes Klubu Sportowego ODRA pan Krzysztof Krupa stwierdził, że  
dotacja przekazywana przez gminę na działalność klubu nie wystarcza na 
realizację zadań klubu. W dalszym ciągu sytuacja finansowa jest bardzo i KS 
ODRA jest zadłużony. Stwierdził, że klub posiada zadłużenie w łącznej wys. 
12.696,95 zł, są to niezapłacone faktury:   
- Bar  „Co nie co” w Górzycy za wyżywienie piłkarzy kontraktowych 6.082,50 
zł;  
- Spółdzielnia Mieszkaniowa 1.303,44 zł; 
- usługi transportowe „Gajewski” 460 zł; 
- GOK Górzyca 2.996 zł 
- EASY SPORT 110,01 zł 
- ZPN 1.745 zł  
Prezes złożył wniosek o dofinansowanie działalności Klubu Sportowego ODRA 
w roku bieżącym o kwotę 15.000 zł. 
 
Radny Mieczysław Mikulski stwierdził, że działalność sportowa leży w gestii 
działania Komisji Sfery Socjalnej i to ona powinna zająć się jej analizą. 
 
Radny Ryszard Dębiński złożył wniosek, aby temat sytuacji Klubu sportowego 
ODRA był przedmiotem obrad kolejnej sesji rady Gminy w miesiącu czerwcu, 
na którą zaproszony zostanie cały zarząd KS ODRA i przedłożone zostanie 
pełne sprawozdanie finansowe. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że przedłożenie radzie pełnego bilansu 
finansowego klubu pozwoli na właściwe ustosunkowanie się radnych do 
problemu i ewentualne decyzje w tej sprawie. 
 
Ad. 9 
Zakończenie obrad XXVIII sesji Rady Gminy.  
 
Przewodnicząca Rady - z uwagi na wyczerpanie porządku obrad oraz brak 
dalszej dyskusji zamykam obrady sesji. Godz. 1435 

 
Przewodniczący Rady Gminy  
(-)  Maria Syktus 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Grażyna Markowska. 

 


